
Agent Ucana: Zobaczymy jak się rozwinie sytuacja

News - ASRoma.pl

Po spędzeniu półtora roku na marginesie zespołu Romy, Sali Ucan jest

gotowy oddać się do dyspozycji Spallettiego, po tym jak przezwyciężył

uraz, który trzymał go z dala od murawy od początku stycznia. 

 

Piłkarz nie jest jednak pewien czy jego przygoda nie będzie wyglądać tak jak do tej

pory, stąd mówi się o jego odejściu w styczniu. Najczęściej wymienia się Sampdorię.

Tymczasem agent gracza, Omer Uzun, który zawsze zaprzeczał stanowczo takiemu

rozwiązaniu, zmienia nieco podejście. W wywiadzie, dla tuttomercatoweb.com,

mówi:

- W tym momencie nie ma żadnego gorącego kierunku, nawet jeśli chodzi o

Sampdorię. Chłopak jest spokojny. Trenuje w Romie z zespołem Luciano

Spallettiego, ale zobaczymy w najbliższych dniach jak się rozwinie sytuacja.

 

Autor: abruzzi

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               1 / 1

http://www.tcpdf.org

